



Treaty Series No. 34 (1977)

## Agreement

between the Government of the United  
Kingdom of Great Britain and Northern  
Ireland and the Government of the  
Republic of Guinea on certain  
Commercial Debts

Paris, 23 November 1976

[The Agreement entered into force on 23 November 1976]

*Presented to Parliament  
by the Secretary of State for Foreign and Commonwealth Affairs  
by Command of Her Majesty  
April 1977*

LONDON

HER MAJESTY'S STATIONERY OFFICE

35p net

**AGREEMENT  
BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE UNITED KINGDOM  
OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND  
THE GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF GUINEA ON  
CERTAIN COMMERCIAL DEBTS**

The Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland acting by the Export Credits Guarantee Department (hereinafter referred to as "the Department") and the Government of the Republic of Guinea (hereinafter, save where the intent otherwise requires, referred to as "the Government");

Considering the Agreement concluded between the Board of Trade of the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland acting by the Department, and the Government of the Republic of Guinea dated 1 December 1968<sup>(1)</sup>, as amended by an exchange of letters between the Department and the Government on 14 April 1969, under which certain sums remained owing to the British Overseas Engineering and Credit Company Limited and Midland Bank Limited on 31 December 1975 and further sums would be due for payment on 30 June and 31 December 1976;

Considering that, as a result of meetings held in London on 27 and 28 January 1975, representatives of the Department and of the Government entered into Heads of Agreement setting out the terms on which the said sums and further sums should be paid;

Desiring to conclude an agreement for the establishment of a payment scheme to implement the said Heads of Agreement;

Have agreed as follows:

**ARTICLE 1**

**Definitions**

In this Agreement unless the contrary intention appears:

- (a) "The Creditors" shall mean British Overseas Engineering and Credit Company Limited of Walker House, 87 Queen Victoria Street, London EC4V 4AP and Midland Bank Limited of 60 Gracechurch Street, London EC3P 3BN;
- (b) "The 1968 Agreement" shall mean the Agreement concluded between the Board of Trade of the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, acting by the Department, and the Government of the Republic of Guinea dated 1 December 1968, as amended by an exchange of letters between the Department and the Government on 14 April 1969;
- (c) "The Consolidation Period" shall mean the period from 1 December 1968 to 31 December 1975 inclusive of both dates;
- (d) "The Payment Scheme" shall mean the payment scheme referred to in Article 4 of this Agreement;

---

(1) Not published.

**ACCORD**  
**ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME-UNI DE**  
**GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET**  
**LE GOUVERNEMENT DE LA REPUBLIQUE DE GUINEE**  
**RELATIF A CERTAINES DETTES COMMERCIALES**

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, représenté par le département de garantie pour les crédits à l'exportation (Export Credits Guarantee Department) (ci-après dénommé "le Département") et le Gouvernement de la République de Guinée (ci après dénommé "le Gouvernement") hormis dans les cas où le sens en veut différemment;

Considérant l'accord conclu entre le Board of Trade du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, représenté par le Département, et le Gouvernement de la République de Guinée en date du 1er décembre 1968, modifié par un échange de lettres entre le Département et le Gouvernement le 14 avril 1969, selon lequel certaines sommes sont restées dues à la British Overseas Engineering and Credit Company Limited et Midland Bank Limited au 31 décembre 1975, et d'autres sommes seraient payables au 30 juin et au 31 décembre 1976;

Considérant que, à la suite de conversations qui eurent lieu à Londres les 27 et 28 janvier 1975, des représentants du Département et du Gouvernement se mirent d'accord sur les éléments essentiels d'un accord fixant les conditions de paiement desdites sommes, ainsi que d'autres sommes ultérieurement;

Désireux de conclure un accord établissant un régime de paiement pour mettre en application lesdits éléments essentiels d'un accord;

Ont convenu ce qui suit:

**ARTICLE 1er**

**Définitions**

Au présent accord, et à moins qu'une intention contraire ne ressorte, on entend:

- (a) par " les créiteurs ", la British Overseas Engineering and Credit Company Limited, Walker House, 87 Queen Victoria Street, Londres, EC4V 4AP et la Midland Bank Limited, 60 Gracechurch Street, Londres EC3P 3BN,
- (b) par " l'accord de 1968 ", l'accord conclu entre le Board of Trade du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, représenté par le Département, et le Gouvernement de la République de Guinée en date du 1er décembre 1968, modifié par un échange de lettres entre le Département et le Gouvernement le 14 avril 1969,
- (c) par " la période de consolidation ", la période du 1 décembre 1968 au 31 décembre 1975, les deux dates étant incluses,
- (d) par " le régime de paiement ", le régime de paiement visé à l'article 4 du présent accord,

- (e) "Capital" shall mean the amounts set out in column B of Schedule 1 and column A of Schedule 2 to this Agreement as the case may be;
- (f) "Moratorium Interest" shall mean moratorium interest payable under the provisions of Article 5 of this Agreement, being the amounts set out in Column C of Schedule 1 and Column D of Schedule 2 to this Agreement, as the case may be;
- (g) "Delay Interest" shall mean the delay interest payable under the provisions of Article 6 of this Agreement.

## ARTICLE 2

### The Debts

- (1) The provisions of this Agreement shall apply to sums which, either:
  - (a) have become payable to the Creditors under the terms of the 1968 Agreement during the Consolidation Period and remain unpaid on 1 January 1976; or
  - (b) will be payable to the Creditors under the terms of the 1968 Agreement on 30 June and 31 December 1976.
- (2) (a) The sums referred to in paragraph (1) (a) of this Article shall be consolidated and shall be paid in the instalments and on the dates specified in Schedule 1 hereto.
- (b) The sums referred to in paragraph (1) (b) of this Article shall be paid on the dates specified for the payment of those sums under the terms of the 1968 Agreement.

## ARTICLE 3

### The 1968 Agreement

The 1968 Agreement shall be terminated on the entry into force of this Agreement.

## ARTICLE 4

### The Payment Scheme

(1) The Government shall ensure that the full sterling amount of each instalment of Capital and Moratorium Interest is paid to the Department, via the Midland Bank Limited at their offices at 60 Gracechurch Street, London EC3P 3BN in accordance with the Payment Scheme set out in Schedule 1. Any banking charges which arise in connection with the Payment Scheme shall be borne by the Government.

(2) Where any payment has been made by the Department to the Creditors in respect of a debt insured by the Department and which is the subject of this Agreement, then any sum paid in pursuance of this Agreement in respect of that debt may be retained by the Department.

- (e) par “ capital ”, les montants visés à la colonne B de l'annexe 1 et à la colonne A de l'annexe 2 du présent accord selon les cas,
- (f) par “ intérêts moratoires ”, les intérêts moratoires payables selon les dispositions de l'article 5 du présent accord, soit les montants visés à la colonne C de l'annexe 1 et à la colonne D de l'annexe 2 du présent accord, selon les cas,
- (g) par “ intérêts de retard ”, les intérêts de retard payables selon les dispositions de l'article 6 du présent accord.

## ARTICLE 2

### Créances

- (1) Les dispositions du présent accord s'appliquent aux sommes qui:
  - (a) sont payables aux Crédeurs selon les termes de l'accord de 1968, et ce au cours de la période de consolidation et sont toujours impayées au 1er janvier 1976, ou bien
  - (b) seront payables aux Crédeurs, selon les termes de l'accord de 1968, au 30 juin et au 31 décembre 1976.
- (2) (a) Les montants visés au paragraphe (1) (a) du présent article seront consolidés et seront payés au moyen des versements et aux dates spécifiés à l'annexe 1 du présent accord.
- (b) Les sommes visées au paragraphe (1) (b) du présent article seront payées aux dates spécifiées pour le paiement desdites sommes selon les termes de l'accord de 1968.

## ARTICLE 3

### L'accord de 1968

L'accord de 1968 expirera à la date d'entrée en vigueur du présent accord.

## ARTICLE 4

### Le régime de paiement

(1) Le Gouvernement s'assurera que chaque versement en acompte sur le capital et d'intérêts moratoires est fait, en entier et en livres sterling, en faveur du Département par l'intermédiaire de la Midland Bank Limited en ses bureaux de 60 Gracechurch Street, Londres EC3P 3BN, conformément au régime de paiement fixé à l'annexe 1. Toute commission, agio et autres frais bancaires occasionnés par le régime de paiement seront à la charge du Gouvernement.

(2) Au cas où un paiement est effectué par le Département en faveur des Crédeurs pour ce qui concerne une créance assurée par le Département et à laquelle le présent accord a trait, tout montant payé en vertu dudit accord à l'égard de cette créance peut être conservé par le Département.

## ARTICLE 5

### **Moratorium Interest**

(1) Moratorium Interest shall be paid in accordance with Schedule 1 and shall be calculated on the projected reducing balances of capital set out in Schedule 2 at the rate of 6.5 per cent per annum on a day-to-day basis using a 365-day factor.

(2) Save for the sum of £140,000 payable on 30 June 1977, the amount of Moratorium Interest which shall accrue up to and including 29 June 1977 shall be added to the outstanding capital balance brought forward from the end of the Consolidation Period, and, from 30 June 1977 until such time as it is repaid in full, shall itself bear Moratorium Interest.

## ARTICLE 6

### **Delay Interest**

(1) If any part of any instalment of Capital or Moratorium Interest due in accordance with Schedule 1 is not received by the Department within 14 days of the due date specified for the payment thereof in Schedule 1, Delay Interest will be charged on the outstanding Capital and the Moratorium Interest thereon from that date until such date that the total sum is received by the Department.

(2) The Delay Interest shall be 2 per cent per annum calculated on a day-to-day basis using a 365-day factor.

## ARTICLE 7

### **Exchange of Information**

The Department and the Government shall exchange all information required for the implementation of this Agreement.

## ARTICLE 8

### **Preservation of Rights and Obligations**

This Agreement and its implementation shall not affect the contractual rights and obligations of the Creditors or the debtors concerned.

## ARTICLE 9

### **The Rules**

(1) Subject to paragraph 2 of this Article, any sum paid in pursuance of this Agreement shall be allocated as follows:

- (a) if the next instalment of Capital and Moratorium Interest thereon is due under the terms of this Agreement within fourteen days of the date of receipt of that sum, the sum shall be allocated to the repayment of that instalment and any surplus remaining after such allocation shall be allocated in accordance with sub-paragraph (b) of this paragraph;

## ARTICLE 5

### Intérêts moratoires

(1) Les intérêts moratoires seront payés conformément à l'annexe 1; ils seront calculés sur les balances en réduction du capital qui sont envisagées et se trouvent visées à l'annexe 2, au taux de 6,5 pour cent par année, au jour le jour adoptant un facteur de 365 jours.

(2) Sauf la somme de £140.000 payable le 30 juin 1977, le montant des intérêts moratoires qui s'accumuleront jusqu'au 29 juin 1977 inclu sera ajouté à la balance de capital due reportée de la fin de la période de consolidation et, à partir du 30 juin 1977 jusqu'à la date du règlement intégral, portera lui-même des intérêts moratoires.

## ARTICLE 6

### Intérêts de retard

(1) Au cas où toute partie d'un versement en acompte sur le capital ou d'intérêts moratoires dû conformément à l'annexe 1 n'est pas reçu par le Département dans les 14 jours qui suivent la date de l'échéance spécifiée pour le paiement en question à l'annexe 1, des intérêts de retard seront perçus sur le capital dû et sur les intérêts moratoires à partir de ladite date jusqu'à réception par le Département de la somme intégrale.

(2) Les intérêts de retard seront d'un taux annuel de deux pour cent, calculé au jour le jour, adoptant un facteur de 365 jours.

## ARTICLE 7

### Echange d'informations

Le Département et le Gouvernement échangeront toutes les informations utiles à l'application du présent accord.

## ARTICLE 8

### Maintien des droits et obligations

Le présent accord et son application n'affecteront pas les droits et obligations contractuels des créiteurs ou des créanciers dont il s'agit.

## ARTICLE 9

### Règlementation

(1) Sous réserve du paragraphe (2) du présent article, toute somme payée en vertu du présent accord sera affectée comme suit:

- (a) si le prochain versement en acompte sur le capital et d'intérêts moratoires est dû conformément au présent accord dans les quatorze jours de la date de réception de ladite somme, celle-ci sera affectée aux fins de ce versement, tout excédent après ladite affectation étant alors affecté selon l'alinéa (b) du présent paragraphe,

- (b) (i) if the next instalment of Capital and Moratorium Interest thereon is not due under the terms of this Agreement within fourteen days of the date of receipt of that sum, the sum shall be allocated to the repayment of the final instalment or instalments of Capital due at the date of the receipt of that sum.
- (ii) where a sum has been allocated in accordance with sub-paragraph (b) (i) of this paragraph then:
  - (aa) the total amount of Moratorium Interest due under the terms of this Agreement shall be reduced by an amount equal to 6.5 per cent per annum (using a 365-day factor) of the sum so paid from the date of the receipt of the sum until the date on which payment of that instalment would otherwise have fallen due, and
  - (bb) the amount by which the Moratorium Interest is reduced under the provisions of sub-paragraph (b) (ii) (aa) of this paragraph shall be allocated to the repayment of the final instalment or instalments of Moratorium Interest due at the date of the receipt of the sum.

(2) If any sum paid in pursuance of this Agreement is received at a time when there are any arrears of payments due under this Agreement that sum shall be allocated as follows:

- (a) first, to the repayment of any Delay Interest due at the date of the receipt of that sum; and
- (b) secondly, to the repayment of any Capital and Moratorium Interest thereon due at the date of the receipt of that sum, and shall be so allocated in the order in which such Capital and Moratorium Interest fell due under the terms of this Agreement.

## ARTICLE 10

### The Schedules

The Schedules to this Agreement shall form an integral part thereof.

## ARTICLE 11

This Agreement shall enter into force on signature.



(b) (i) si le prochain versement en acompte sur le capital et d'intérêts moratoires n'est pas, conformément au présent accord, dû dans les quatorze jours de la date de réception de ladite somme, celle-ci sera affectée au remboursement du dernier paiement ou des derniers paiements en acompte sur le capital dus à la date de réception de ladite somme,

(ii) au cas où la somme a été affectée selon l'alinéa (b) (i) du présent paragraphe:

(aa) le montant total des intérêts moratoires dus conformément au présent accord sera diminué d'un montant égal à 6,5 pour cent par an (en appliquant un facteur de 365 jours) de la somme ainsi payée à partir de la date de réception de ladite somme jusqu'à la date à laquelle ce versement aurait autrement dû s'effectuer, et

(bb) le montant de la réduction sur les intérêts moratoires selon les dispositions de l'alinéa (b) (ii) (aa) du présent paragraphe sera affecté au remboursement du ou des derniers paiements d'intérêts moratoires dus à la date de réception de ladite somme.

(2) Au cas où toute somme payée en vertu du présent accord est reçue alors qu'il existe des arrérages de paiements dus conformément au présent accord, ladite somme sera affectée comme suit:

(a) tout d'abord, au remboursement de tous intérêts de retard dus à la date de réception de cette somme, et

(b) ensuite, au remboursement de tout montant en capital ou en intérêts moratoires dus à la date de réception de ladite somme, dûment effectué dans l'ordre selon lequel le capital et les intérêts moratoires sont venus à échéance conformément au présent accord.

## ARTICLE 10

### Les annexes

Les annexes du présent accord en forment partie intégrante.

## ARTICLE 11

Le présent accord entrera en vigueur à la date de signature.

In witness whereof the undersigned, being duly authorised thereto by their respective Governments, have signed this Agreement.

En témoignage de quoi les soussignés, dûment autorisés par leurs gouvernements respectifs, ont signé le présent accord.

Done in duplicate at Paris this 23rd day of November 1976, in the English and French languages, both texts being equally authoritative.

Fait à Paris en double exemplaire, ce 23<sup>e</sup> jour de Novembre 1976, dans les langues anglaise et française, les deux textes faisant également foi.

For the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Pour le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:

CYNLAIS MORGAN JAMES

For the Government of the Republic of Guinea:

Pour le Gouvernement de la République de Guinée:

S. KEITA

SCHEDULE 1

Payment Transfer Scheme (Projected Payments)

<i>A</i> <i>Due date</i>	<i>B</i> <i>Capital</i>	<i>C</i> <i>Moratorium Interest</i>	<i>D</i> <i>Total</i>
30. 6.76	195,343-69	—	195,343-69
31.12.76	188,953-97	—	188,953-97
30. 6.77	—	140,000-00	140,000-00
31.12.77	26,945-66	113,054-34	140,000-00
30. 6.78	29,657-48	110,342-52	140,000-00
31.12.78	28,800-39	111,199-61	140,000-00
30. 6.79	31,541-74	108,458-26	140,000-00
31.12.79	30,777-62	109,222-38	140,000-00
30. 6.80	32,962-36	107,037-64	140,000-00
31.12.80	32,866-20	107,133-80	140,000-00
30. 6.81	35,672-32	104,327-68	140,000-00
31.12.81	35,112-01	104,887-99	140,000-00
30. 6.82	37,953-90	102,046-10	140,000-00
31.12.82	37,506-17	102,493-83	140,000-00
30. 6.83	40,386-20	99,613-80	140,000-00
31.12.83	40,058-48	99,941-52	140,000-00
30. 6.84	42,443-13	97,556-87	140,000-00
31.12.84	42,761-82	97,238-18	140,000-00
30. 6.85	45,725-56	94,274-44	140,000-00
31.12.85	45,661-30	94,338-70	140,000-00
30. 6.86	236,117-04	91,328-78	327,445-82
31.12.86	236,117-04	85,105-64	321,222-68
30. 6.87	236,117-04	76,107-32	312,224-36
31.12.87	236,117-04	69,631-89	305,748-93
30. 6.88	236,117-04	61,222-24	297,339-28
31.12.88	236,117-04	54,158-13	290,275-17
30. 6.89	236,117-04	45,664-39	281,781-43
31.12.89	236,117-04	36,684-38	274,801-42
30. 6.90	236,117-04	30,442-93	266,559-97
31.12.90	236,117-05	23,210-63	259,327-68
30. 6.91	236,117-05	15,221-46	251,338-51
31.12.91	236,117-05	7,736-88	243,853-93
			<u>£6,336,216-01</u>

## ANNEXE 1

## Régime de transfert de paiement (Projection des paiements)

<i>A</i>	<i>B</i>	<i>C</i>	<i>D</i>
<i>Echéance</i>	<i>Capital</i>	<i>Intérêts moratoires</i>	<i>Total</i>
30. 6.76	195,343-69	—	195,343-69
31. 12.76	188,953-97	—	188,953-97
30. 6.77	—	140,000-00	140,000-00
31. 12.77	26,945-66	113,054-34	140,000-00
30. 6.78	29,657-48	110,342-52	140,000-00
31. 12.78	28,800-39	111,199-61	140,000-00
30. 6.79	31,541-74	108,458-26	140,000-00
31. 12.79	30,777-62	109,222-38	140,000-00
30. 6.80	32,962-36	107,037-64	140,000-00
31. 12.80	32,866-20	107,133-80	140,000-00
30. 6.81	35,672-32	104,327-68	140,000-00
31. 12.81	35,112-01	104,887-99	140,000-00
30. 6.82	37,953-90	102,046-10	140,000-00
31. 12.82	37,506-17	102,493-83	140,000-00
30. 6.83	40,386-20	99,613-80	140,000-00
31. 12.83	40,058-48	99,941-52	140,000-00
30. 6.84	42,443-13	97,556-87	140,000-00
31. 12.84	42,761-82	97,238-18	140,000-00
30. 6.85	45,725-56	94,274-44	140,000-00
31. 12.85	45,661-30	94,338-70	140,000-00
30. 6.86	236,117-04	91,328-78	327,445-82
31. 12.86	236,117-04	85,105-64	321,222-68
30. 6.87	236,117-04	76,107-32	312,224-36
31. 12.87	236,117-04	69,631-89	305,748-93
30. 6.88	236,117-04	61,222-24	297,339-28
31. 12.88	236,117-04	54,158-13	290,275-17
30. 6.89	236,117-04	45,664-39	281,781-43
31. 12.89	236,117-04	36,684-38	274,801-42
30. 6.90	236,117-04	30,442-93	266,559-97
31. 12.90	236,117-05	23,210-63	259,327-68
30. 6.91	236,117-05	15,221-46	251,338-51
31. 12.91	236,117-05	7,736-88	243,853-93
			<hr/>
			£6,336,216-01
			<hr/>

SCHEDULE 2

**Calculation of Moratorium Interest at 6.5 per cent pursuant to Article 5**

<i>A</i>	<i>B</i>	<i>C</i>	<i>D</i>
<i>Projected outstanding balance of capital</i>	<i>Interest period</i>	<i>No. of days</i>	<i>Moratorium interest due</i>
3,272,082-82	1. 1.76-29. 6.77	546	318,154-03
3,450,236-85	30. 6.77-30.12.77	184	113,054-34
3,423,291-19	31.12.77-29. 6.78	181	110,342-52
3,393,633-71	30. 6.78-30.12.78	184	111,199-61
3,364,833-32	31.12.78-29. 6.79	181	108,458-26
3,333,291-58	30. 6.79-30.12.79	184	109,222-38
3,302,513-96	31.12.79-29. 6.80	182	107,037-64
3,269,551-60	30. 6.80-30.12.80	184	107,133-80
3,236,685-40	31.12.80-29. 6.81	181	104,327-68
3,201,013-08	30. 6.81-30.12.81	184	104,887-99
3,165,901-07	31.12.81-29. 6.82	181	102,046-10
3,127,947-17	30. 6.82-30.12.82	184	102,493-83
3,090,441-00	31.12.82-29. 6.83	181	99,613-80
3,050,054-80	30. 6.83-30.12.83	184	99,941-52
3,009,996-32	31.12.83-29. 6.84	182	97,556-87
2,967,553-19	30. 6.84-30.12.84	184	97,238-18
2,924,791-37	31.12.84-29. 6.85	181	94,274-44
2,879,065-81	30. 6.85-30.12.85	184	94,338-70
2,833,404-51	31.12.85-29. 6.86	181	91,328-78
2,597,287-47	30. 6.86-30.12.86	184	85,105-64
2,361,170-43	31.12.86-29. 6.87	181	76,107-32
2,125,053-39	30. 6.87-30.12.87	184	69,631-89
1,888,936-35	31.12.87-29. 6.88	182	61,222-24
1,652,819-31	30. 6.88-30.12.88	184	54,158-13
1,416,702-27	31.12.88-29. 6.89	181	45,664-39
1,180,585-23	30. 6.89-30.12.89	184	38,684-38
944,468-19	31.12.89-29. 6.90	181	30,442-93
708,351-15	30. 6.90-30.12.90	184	23,210-63
472,234-10	31.12.90-29. 6.91	181	15,221-46
236,117-05	30. 6.91-30.12.91	184	7,736-88

## ANNEXE 2

## Calcul des intérêts moratoires à 6,5% conformément à l'article 5

<i>A</i> <i>Projection de la balance de capital due</i>	<i>B</i> <i>Période des intérêts</i>	<i>C</i> <i>Nombre de jours</i>	<i>D</i> <i>Intérêts moratoires dus</i>
3,272,082-82	1. 1.76-29. 6.77	546	318,154-03
3,450,236-85	30. 6.77-30.12.77	184	113,054-34
3,423,291-19	31.12.77-29. 6.78	181	110,342-52
3,393,633-71	30. 6.78-30.12.78	184	111,199-61
3,364,833-32	31.12.78-29. 6.79	181	108,458-26
3,333,291-58	30. 6.79-30.12.79	184	109,222-38
3,302,513-96	31.12.79-29. 6.80	182	107,037-64
3,269,551-60	30. 6.80-30.12.80	184	107,133-80
3,236,685-40	31.12.80-29. 6.81	181	104,327-68
3,201,013-08	30. 6.81-30.12.81	184	104,887-99
3,165,901-07	31.12.81-29. 6.82	181	102,046-10
3,127,947-17	30. 6.82-30.12.82	184	102,493-83
3,090,441-00	31.12.82-29. 6.83	181	99,613-80
3,050,054-80	30. 6.83-30.12.83	184	99,941-52
3,009,996-32	31.12.83-29. 6.84	182	97,556-87
2,967,553-19	30. 6.84-30.12.84	184	97,238-18
2,924,791-37	31.12.84-29. 6.85	181	94,274-44
2,879,065-81	30. 6.85-30.12.85	184	94,338-70
2,833,404-51	31.12.85-29. 6.86	181	91,328-78
2,597,287-47	30. 6.86-30.12.86	184	85,105-64
2,361,170-43	31.12.86-29. 6.87	181	76,107-32
2,125,053-39	30. 6.87-30.12.87	184	69,631-89
1,888,936-35	31.12.87-29. 6.88	182	61,222-24
1,652,819-31	30. 6.88-30.12.88	184	54,158-13
1,416,702-27	31.12.88-29. 6.89	181	45,664-39
1,180,585-23	30. 6.89-30.12.89	184	38,684-38
944,468-19	31.12.89-29. 6.90	181	30,442-93
708,351-15	30. 6.90-30.12.90	184	23,210-63
472,234-10	31.12.90-29. 6.91	181	15,221-46
236,117-05	30. 6.91-30.12.91	184	7,736-88

HER MAJESTY'S STATIONERY OFFICE

*Government Bookshops*

49 High Holborn, London WC1V 6HB  
13a Castle Street, Edinburgh EH2 3AR  
41 The Hayes, Cardiff CF1 1JW  
Brazennose Street, Manchester M60 8AS  
Southey House, Wine Street, Bristol BS1 2BQ  
258 Broad Street, Birmingham B1 2HE  
80 Chichester Street, Belfast BT1 4JY

*Government publications are also available  
through booksellers*

ISBN 0 10 167760 X